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Protokół Nr VIII/16/2020 

z XVI sesji Rady Gminy w Rakszawie 

z dnia 21 lutego 2020 r. 

 

Sala nr 1 Urzędu Gminy w Rakszawie. 

Obecni według załączonej listy obecności. 

Sesję otworzył Przewodniczący Rady Gminy Pan Marcin Bardjan, powitał wszystkich 

zebranych, po czym stwierdził, że w sesji bierze udział 14 radnych, co stanowi quorum i Rada 

może podejmować wiążące uchwały. Pan Przewodniczący odczytał zaproponowany porządek 

obrad, po czym zapytał, czy ktoś z radnych chce zaproponować zmiany. 

Pan Wójt poprosił o wprowadzenie do porządku obrad trzech dodatkowych punktów 

dotyczących podjęcia uchwał: 

 w sprawie likwidacji targowiska gminnego w miejscowości Rakszawa 

 w sprawie w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego czteroletniego 

Technikum wchodzącego w skład Zespołu Szkół Tekstylno – Gospodarczych im. 

Bolesława Żardeckiego w Rakszawie w pięcioletnie Technikum wchodzące w skład 

Zespołu Szkół Tekstylno – Gospodarczych im. Bolesława Żardeckiego w Rakszawie 

 w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Zasadniczej Szkoły 

Zawodowej wchodzącej w skład Zespołu Szkół Tekstylno – Gospodarczych im. 

Bolesława Żardeckiego w Rakszawie w Szkołę Branżową I Stopnia wchodzącą w skład 

Zespołu Szkół Tekstylno – Gospodarczych im. Bolesława Żardeckiego w Rakszawie 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy ktoś chciałby wprowadzić inne zmiany, w związku 

z tym, że nikt nie zaproponował innych zmian poddał pod głosowanie wniosek Pana Wójta                  

o wprowadzenie do porządku obrad punktów „Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji 

targowiska gminnego w miejscowości Rakszawa”, „Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie 

stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego czteroletniego Technikum wchodzącego                     

w skład Zespołu Szkół Tekstylno – Gospodarczych im. Bolesława Żardeckiego w Rakszawie 

w pięcioletnie Technikum wchodzące w skład Zespołu Szkół Tekstylno – Gospodarczych im. 

Bolesława Żardeckiego w Rakszawie” oraz „Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia 

przekształcenia dotychczasowej Zasadniczej Szkoły Zawodowej wchodzącej w skład Zespołu 

Szkół Tekstylno – Gospodarczych im. Bolesława Żardeckiego w Rakszawie w Szkołę 

Branżową I Stopnia wchodzącą w skład Zespołu Szkół Tekstylno – Gospodarczych im. 

Bolesława Żardeckiego w Rakszawie”, zaproponował, aby punkty te wprowadzić do porządku 

obrad przed punktem „wnioski i zapytania radnych”. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych, którzy głosowali 

„za” – 14  

„przeciw” – 0  

„wstrzymało się” – 0  

Przewodniczący Rady Gminy w związku z przyjęciem zmian poddał pod głosowanie 

zmieniony porządek obrad. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych, którzy głosowali 

„za” – 14  

„przeciw” – 0  

„wstrzymało się” – 0  

 

Zatwierdzony porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji 

2. Przyjęcie porządku obrad 

3. Przyjęcie protokołu z XV sesji Rady Gminy 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy z działań podejmowanych w okresie 

między sesjami 
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5. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym 

6. Sprawozdanie Wójta Gminy z realizacji uchwał podjętych na poprzedniej sesji Rady 

Gminy 

7. Przyjęcie planów pracy Komisji Społecznej, Rewizyjnej i Gospodarczej na 2020 rok 

8. Przyjęcie planu pracy Rady Gminy na 2020 rok 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XIV/105/19 Rady Gminy Rakszawa   

z dnia 16 grudnia 2019 r. w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki takiej opłaty 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi 

11. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia 

usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości                       

i zagospodarowania odpadów 

12. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku 

na terenie Gminy Rakszawa 

13. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia i prowadzenia Punktu Selektywnej Zbiórki 

Odpadów Komunalnych. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wymagań jakie powinien spełniać przedsiębiorca 

ubiegający się o uzyskanie zezwolenia w zakresie ochrony przed bezdomnymi 

zwierzętami, zezwolenia na prowadzenie schronisk dla bezdomnych zwierząt oraz 

grzebowisk i spalarni zwłok zwierzęcych i ich części na terenie Gminy Rakszawa 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Rakszawa na rok 

2020 

16. Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji targowiska gminnego w miejscowości 

Rakszawa 

17. Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 

czteroletniego Technikum wchodzącego w skład Zespołu Szkół Tekstylno – 

Gospodarczych im. Bolesława Żardeckiego w Rakszawie w pięcioletnie Technikum 

wchodzące w skład Zespołu Szkół Tekstylno – Gospodarczych im. Bolesława 

Żardeckiego w Rakszawie 

18. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Zasadniczej 

Szkoły Zawodowej wchodzącej w skład Zespołu Szkół Tekstylno – Gospodarczych im. 

Bolesława Żardeckiego w Rakszawie w Szkołę Branżową I Stopnia wchodzącą w skład 

Zespołu Szkół Tekstylno – Gospodarczych im. Bolesława Żardeckiego w Rakszawie 

19. Wnioski i zapytania radnych 

20. Sprawy różne 

21. Zakończenie obrad 

 

Ad. 3 

 

Przewodniczący Rady Gminy przeszedł do realizacji punktu trzeciego porządku obrad  

tj. przyjęcia protokołu z XV sesji Rady Gminy, zapytał, czy radni mają uwagi do tego 

protokołu, w związku z tym, że radni nie zgłosili uwag poddał pod głosowanie przyjęcie 

protokołu z XV sesji Rady Gminy. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych, którzy głosowali 

„za” – 13  

„przeciw” – 0  

„wstrzymało się” – 1  

Przewodniczący Rady Gminy uznał punkt trzeci porządku obrad za wyczerpany. 
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Ad. 4 

 

Przewodniczący Rady Gminy przeszedł do realizacji punktu czwartego porządku obrad 

tj. informacja Przewodniczącego Rady Gminy z działań podejmowanych w okresie między 

sesjami. Pan Przewodniczący powiedział, iż w okresie międzysesyjnym uczestniczył                             

w zebraniu sprawozdawczym OSP w Węgliskach oraz w zebraniu sprawozdawczym KGW                    

w Rakszawie Środkowej, ponadto w posiedzeniu Komisji Społecznej i Gospodarczej, dodał               

iż w tym miesiącu będą jeszcze kolejne zebrania sprawozdawcze, w których będzie się starał 

uczestniczyć. Przewodniczący Rady Gminy uznał punkt czwarty porządku obrad za 

wyczerpany. 

 

Ad. 5  

 

Przewodniczący Rady Gminy przeszedł do realizacji punktu piątego porządku obrad 

tj. sprawozdania Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym.  

Pan Wójt poinformował zebranych, iż inwestycje na rok 2020 w niektórych przypadkach już 

trwają, kolejne są w przygotowaniu, wyraził nadzieję, że kolejne inwestycje zostaną 

uruchomione jeszcze w pierwszym kwartale tego roku. Pan Wójt powiedział, iż trwają pracę 

nad dużym  dofinansowaniem, które jest związane z rozbudową sieci kanalizacyjnej                                  

i wodociągowej, rozpoczęły się też prace przygotowawcze związane z pozyskaniem innych 

środków, na inne działania. Pan Wójt powiedział, iż pracuje także nad podsumowaniem roku 

2019, dodał iż zostały zakończone trwające od 2016 roku negocjacje z Browarem VAN PUR, 

dotyczące wspólnego działania związanego z dostawą wody, w środowisku pojawiają się różne 

informacje na ten temat, niemniej jednak to działanie nie wpłynie negatywnie na wizerunek 

Gminy, wręcz przeciwnie Gmina pozyskała i będzie eksploatować dwie studnie – ujęcia wody.  

Pan Wójt powiedział, iż dzisiaj odbyło się otwarcie ofert przetargu na budowę stacji uzdatniania 

wody, jest to jedna z największych inwestycji w historii Spółki, obecna stacja „ma już swoje 

lata”. 

Przewodniczący Rady Gminy podziękował Panu Wójtowi, a następnie uznał punkt piąty 

porządku obrad za wyczerpany. 

 

 

Ad. 6 

 

Przewodniczący Rady Gminy przeszedł do realizacji punktu szóstego porządku obrad 

tj. sprawozdania Wójta Gminy z realizacji uchwał podjętych na poprzedniej sesji Rady Gminy 

Pan Wójt oddał głos Pani Sekretarz. 

Pani Sekretarz powiedziała, iż na poprzedniej sesji zostały podjęte uchwały:  

 Uchwała Nr XV/115/20 Rady Gminy Rakszawa z dnia 27 stycznia 2020 roku w sprawie 

wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Rakszawa na rok 2020 – uchwała w trakcie 

realizacji,  

 Uchwała Nr XV/116/20 Rady Gminy Rakszawa z dnia 27 stycznia 2020 roku w sprawie 

ustalenia regulaminu określającego wysokość i warunki przyznawania nauczycielom 

dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy, 

szczegółowe warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny 

ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw oraz wysokość i warunki wypłacania 

nagród ze specjalnego funduszu nagród w placówkach oświatowych dla których 

organem prowadzącym jest Gmina Rakszawa – uchwała została przesłana do Dziennika 
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Urzędowego Województwa Podkarpackiego, na dzień dzisiejszy nie została jeszcze 

opublikowana,  

 Uchwała Nr XV/117/20 Rady Gminy Rakszawa z dnia 27 stycznia 2020 roku w sprawie 

ustalenia kryteriów i trybu przyznawania nagród dla nauczycieli zatrudnionych                          

w szkołach, dla których organem prowadzącym jest Gmina Rakszawa – uchwała została 

przesłana do Dziennika Urzędowego Województwa Podkarpackiego, na dzień 

dzisiejszy nie została jeszcze opublikowana, 

 Uchwała Nr XV/118/20 Rady Gminy Rakszawa z dnia 27 stycznia 2020 roku w sprawie 

zamiaru likwidacji Technikum wchodzącego w skład Zespołu Szkół Tekstylno                             

– Gospodarczych im. Bolesława Żardeckiego w Rakszawie – uchwała w trakcie 

realizacji,  

 Uchwała Nr XV/119/20 Rady Gminy Rakszawa z dnia 27 stycznia 2020 roku w sprawie 

zamiaru likwidacji Zasadniczej Szkoły Zawodowej wchodzącej w skład Zespołu Szkół 

Tekstylno – Gospodarczych im. Bolesława Żardeckiego w Rakszawie – uchwała                       

w trakcie realizacji,  

 Uchwała Nr XV/120/20 Rady Gminy Rakszawa z dnia 27 stycznia 2020 roku w sprawie 

wyrażenia zgody na nabycie w formie darowizny nieruchomości – dokumenty zostały 

przygotowane, w najbliższym czasie dojdzie do podpisania aktu notarialnego,   

 Uchwała Nr XV/121/20 Rady Gminy Rakszawa z dnia 27 stycznia 2020 roku w sprawie 

udzielenia przez Gminę Rakszawa pomocy finansowej Powiatowi Łańcuckiemu                        

– uchwała przekazana do Zarządu Dróg Powiatowych w Łańcucie,  

 Uchwała Nr XV/122/20 Rady Gminy Rakszawa z dnia 27 stycznia 2020 roku w sprawie 

zmiany uchwały Nr XIV/108/19 Rady Gminy Rakszawa z dnia 16 grudnia 2019 roku w sprawie 

udzielenia przez Gminę Rakszawa pomocy finansowej Powiatowi Łańcuckiemu – uchwała 

przekazana do Zarządu Dróg Powiatowych w Łańcucie, 

 Uchwała Nr XV/123/20 Rady Gminy Rakszawa z dnia 27 stycznia 2020 roku w sprawie 

zmiany uchwały Nr XIV/107/19 Rady Gminy Rakszawa z dnia 16 grudnia 2019 roku 

w sprawie udzielenia przez Gminę Rakszawa pomocy rzeczowej Powiatowi 

Łańcuckiemu – uchwała przekazana do Zarządu Dróg Powiatowych w Łańcucie, 

 Uchwała Nr XV/124/20 Rady Gminy Rakszawa z dnia 27 stycznia 2020 roku w sprawie 

ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych, dla 

których zarządcą jest Wójt Gminy Rakszawa – uchwała została opublikowana                            

w Dzienniku Urzędowym Województwa Podkarpackiego w dniu 18 lutego 2020 roku 

pod poz. 912. 

Przewodniczący Rady Gminy podziękował Pani Sekretarz, po czym uznał punkt szósty 

porządku obrad za wyczerpany, a następnie ogłosił kilka minut przerwy. 

 

Ad. 7 

 

Po przerwie Przewodniczący Rady Gminy wznowił obrady i przeszedł do realizacji punktu 

siódmego porządku obrad tj. przyjęcia planów pracy Komisji Społecznej, Rewizyjnej i Gospodarczej 

na 2020 rok. Pan Przewodniczący powiedział, iż jako pierwszy poddany głosowaniu będzie plan 

pracy Komisji Społecznej na 2020 rok, plan ten wraz ze sprawozdaniem z pracy tejże Komisji 

za 2019 rok został przedstawiony na wczorajszym wspólnym posiedzeniu Komisji Społecznej 

i Gospodarczej. Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos 

w tej kwestii, w związku z tym, że radni nie zabrali głosu poddał pod głosowanie przyjęcie 

planu pracy Komisji Społecznej na 2020 rok 
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W głosowaniu wzięło udział 14 radnych, którzy głosowali 

„za” – 14  

„przeciw” – 0  

„wstrzymało się” – 0  

Przewodniczący Rady Gminy przeszedł do przyjęcia planu pracy Komisji Gospodarczej na 

2020 rok, powiedział iż plan ten wraz ze sprawozdaniem z pracy tejże Komisji za 2019 rok 

został przedstawiony na wczorajszym wspólnym posiedzeniu Komisji Społecznej                                      

i Gospodarczej. Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos 

w tej kwestii, w związku z tym, że radni nie zabrali głosu poddał pod głosowanie przyjęcie 

planu pracy Komisji Gospodarczej na 2020 rok 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych, którzy głosowali 

„za” – 14  

„przeciw” – 0  

„wstrzymało się” – 0  

Przewodniczący Rady Gminy przeszedł do przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2020 

rok, powiedział iż plan ten wraz ze sprawozdaniem z pracy tejże Komisji za 2019 rok został 

przedstawiony na posiedzeniu Komisji Rewizyjnej. Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś z 

radnych chciałby zabrać głos w tej kwestii, w związku z tym, że radni nie zabrali głosu poddał 

pod głosowanie przyjęcie planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2020 rok. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych, którzy głosowali 

„za” – 14  

„przeciw” – 0  

„wstrzymało się” – 0  

Przewodniczący Rady Gminy uznał punkt siódmy porządku obrad za wyczerpany.  

 

Ad. 8   

 

Przewodniczący Rady Gminy przeszedł do realizacji punktu ósmego porządku obrad                           

tj. przyjęcia planu pracy Rady Gminy na 2020 rok, powiedział, iż plan pracy był dołączony do 

materiałów na dzisiejszą sesję, które radni otrzymali. Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś                  

z radnych chciałby zabrać głos w tej kwestii, w związku z tym, że radni nie zabrali głosu poddał 

pod głosowanie przyjęcie planu pracy Rady Gminy na 2020 rok. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych, którzy głosowali 

„za” – 14  

„przeciw” – 0  

„wstrzymało się” – 0  

Przewodniczący Rady Gminy uznał punkt ósmy porządku obrad za wyczerpany.  

 

Ad. 9 

 

Przewodniczący Rady Gminy przeszedł do realizacji punktu dziewiątego porządku obrad                    

tj. podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XIV/105/19 Rady Gminy Rakszawa z dnia 16 

grudnia 2019 r. w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

oraz ustalenia stawki takiej opłaty. Pan Przewodniczący o przybliżenie projektu tej uchwały 

poprosił Pana Wójta.  

Pan Wójt powiedział, iż system odbioru odpadów na terenie Gminy Rakszawa od początku 

opierał się na kompostowaniu odpadów, zmiana ustawy w tym zakresie wprowadziła zasadę, 

która w naszej Gminie funkcjonuje już od dawna, deklaracje od początku ;przewidywały 

kompostowniki, w związku z czym na wysypisko oddawana była znikoma ilość odpadów 

biodegradowalnych, a zwolnienie z tego tytułu oblicza się proporcjonalnie, ilość tych odpadów 
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w stosunku do całego strumienia odpadów z terenu Gminy, w naszym przypadku jest to tak 

znikomy procent, że symbolicznie przyznawana jest kwota 0,10 zł. Pan Wójt powiedział, iż 

projekt tej uchwały był omawiany szczegółowo na ostatnim wspólnym posiedzeniu Komisji, 

niemniej jednak jeżeli będą jakieś pytania, pan Kierownik na nie odpowie.   

Przewodniczący Rady Gminy podziękował Panu Wójtowi, po czym otworzył dyskusje                           

w temacie tej uchwały. 

Przewodniczący Komisji Gospodarczej powiedział, iż projekt tej uchwały został omówiony            

i pozytywnie zaopiniowany na ostatnim posiedzeniu Komisji.  

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy radni chcą zabrać głos w temacie tej uchwały,                       

w związku z tym, że radni nie zabrali głosu zamknął dyskusję, a następnie poddał pod 

głosowanie uchwałę w sprawie zmiany uchwały Nr XIV/105/19 Rady Gminy Rakszawa z dnia 16 

grudnia 2019 r. w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

oraz ustalenia stawki takiej opłaty. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych, którzy głosowali 

„za” – 14  

„przeciw” – 0  

„wstrzymało się” – 0  

Przewodniczący Rady Gminy powiedział, iż  podjęta uchwała będzie miała Nr XVI/125/20 

Rady Gminy Rakszawa z dnia 21 lutego 2020 roku w sprawie zmiany uchwały Nr XIV/105/19 

Rady Gminy Rakszawa z dnia 16 grudnia 2019 r. w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki takiej opłaty, odczytał treść, po czym 

uznał punkt dziewiąty porządku obrad za wyczerpany. 

 

Ad. 10 

 

Przewodniczący Rady Gminy przeszedł do realizacji punktu dziesiątego porządku obrad 

tj. podjęcia uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi. Pan Przewodniczący o przybliżenie projektu uchwały poprosił Pana Wójta. 

Pan Wójt oddał głos Panu M. Szpyrka – Kierownikowi Referatu OŚG. 

Pan M. Szpyrka powiedział, iż w związku z dostosowaniem uchwały do obowiązującego stanu 

prawnego, tak jak było już wcześniej wspomniane o zwolnieniach, konieczna jest zmiana 

deklaracji. 

Przewodniczący Rady Gminy podziękował Panu Kierownikowi, po czym otworzył dyskusje                           

w temacie tej uchwały. 

Przewodniczący Komisji Gospodarczej powiedział, iż projekt tej uchwały został omówiony            

i pozytywnie zaopiniowany na ostatnim posiedzeniu Komisji.  

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy radni chcą zabrać głos w temacie tej uchwały,                  

w związku z tym, że radni nie zabrali głosu zamknął dyskusję, a następnie poddał pod 

głosowanie uchwałę w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych, którzy głosowali 

„za” – 14  

„przeciw” – 0  

„wstrzymało się” – 0  

Przewodniczący Rady Gminy powiedział, iż podjęta uchwała będzie miała Nr XVI/126/20 

Rady Gminy Rakszawa z dnia 21 lutego 2020 roku w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi, odczytał treść, po czym uznał punkt dziesiąty 

porządku obrad za wyczerpany. 
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Ad. 11 

 

Przewodniczący Rady Gminy przeszedł do realizacji punktu jedenastego porządku obrad 

tj. podjęcia uchwały w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług                        

w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania 

odpadów. Pan Przewodniczący o przybliżenie projektu uchwały poprosił Pana Wójta. 

Pan Wójt powiedział, iż będzie musiał zgłosić autopoprawkę do projektu tej uchwały, w § 9 nie 

została wpisana data, poprosił radnych o uzupełnienie zapisu i wpisanie tam terminu                              

„1 kwietnia 2020 roku”. Pan Wójt o omówienie projektu tej uchwały poprosił Pana M. Szpyrka. 

Pan M. Szpyrka powiedział, iż zmiany są związane ze zmiana ustawy o utrzymaniu czystości      

i porządku w gminach, zmiany dotyczą głównie ograniczenia ilości odpadów 

wielkogabarytowych, zużytych opon oraz odpadów budowlanych. Pan Kierownik poprosił                    

o zmianę zapisu § 4, ust. 1, pkt 2 lit. d z „odpady wielkogabarytowe, zużyte opony oraz zużyty 

sprzęt elektryczny i elektroniczny - możliwość oddanie w PSZOK oraz raz w roku z posesji” 

na „odpady wielkogabarytowe, zużyte opony oraz zużyty sprzęt elektryczny i elektroniczny                  

- możliwość oddania w PSZOK”. 

Pan Wójt powiedział, iż zmiana ta była proponowana i omawiana na wspólnym posiedzeniu 

Komisji Gospodarczej i Społecznej, a wynika z tego, że przyjmowana jest metoda odbioru                

w punktach selektywnych, żeby nie podrażać kosztów odbioru odpadów, funkcjonowanie 

PSZOK daje mieszkańcom możliwość oddawania takich odpadów przez cały rok, a nie raz                   

w roku, w czasie zbiórki. 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w temacie tej uchwały. 

Przewodniczący Komisji Gospodarczej powiedział, iż projekt tej uchwały został omówiony            

i pozytywnie zaopiniowany na ostatnim posiedzeniu Komisji. Pan Przewodniczący poprosił 

mieszkańców, aby korzystali z możliwości oddawania odpadów do PSZOK, żeby znajdowały 

się tam, gdzie ich miejsce, a nie w lasach, czy w rowach. 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusje w temacie tej uchwały, w związku z tym, że 

radni nie zabrali głosu zamknął dyskusję, a następnie poddał pod głosowanie uchwałę                            

w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania 

odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania odpadów, wraz                                    

z autopoprawką. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych, którzy głosowali 

„za” – 14  

„przeciw” – 0  

„wstrzymało się” – 0 

Przewodniczący Rady Gminy powiedział, iż  podjęta uchwała będzie miała Nr XVI/127/20 

Rady Gminy Rakszawa z dnia 21 lutego 2020 roku, w sprawie określenia szczegółowego sposobu 

i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości 

i zagospodarowania odpadów, po czym odczytał jej treść, a następnie uznał punkt jedenasty 

porządku obrad za wyczerpany. 

 

Ad. 12 

 

Przewodniczący Rady Gminy przeszedł do realizacji punktu dwunastego porządku obrad                   

tj. podjęcia uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 

Gminy Rakszawa. Pan Przewodniczący o przybliżenie projektu tej uchwały poprosił Pana Wójta. 

Pan Wójt powiedział, iż podobnie jak przy poprzedniej uchwale będzie musiał zgłosić 

autopoprawkę dotyczącą uzupełnienia terminu w § 5, poprosił, aby radni wpisali tam datę           

„1 kwietnia 2020 roku”. Pan Wójt o omówienie projektu tej uchwały poprosił Pana M. Szpyrka. 
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Pan M. Szpyrka powiedział, iż podobnie jak poprzednie uchwały, nasze prawo lokalne trzeba 

dostosować do ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminach, w tej uchwale zmiany dotyczą m. 

in. utrzymania zwierząt domowych, jest to związane z pismem Prokuratury, które wskazuje zmianę 

zapisów obowiązujących w tym przepisie, ponadto trzeba zmienić terminy odbioru odpadów, gdyż                 

w związku ze zmiana ustawy Gmina jest zmuszona do odbioru odpadów częściej, niż to było 

dotychczas.  

Pan Wójt w ramach uzupełnienia poinformował, że ze względu na wniosek Prokuratury dotyczący 

kwestii wprowadzenia zwierząt na tereny m. in. placów zabaw, wszelkie ograniczenia dotyczące 

zwierząt zgodnie z pismem Prokuratury są łamaniem praw konstytucyjnych, dlatego ta zmiana jest 

wprowadzana.  

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w temacie tej uchwały. 

Przewodniczący Komisji Gospodarczej powiedział, iż projekt tej uchwały został omówiony            

i pozytywnie zaopiniowany na ostatnim posiedzeniu Komisji.  

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy radni chcą zabrać głos w temacie tej uchwały,                  

w związku z tym, że radni nie zabrali głosu zamknął dyskusję, a następnie poddał pod 

głosowanie uchwałę w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 

Gminy Rakszawa, wraz z autopoprawką. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych, którzy głosowali 

„za” – 14  

„przeciw” – 0  

„wstrzymało się” – 0 

Przewodniczący Rady Gminy powiedział, iż podjęta uchwała będzie Nr XVI/128/20 Rady 

Gminy Rakszawa z dnia 21 lutego 2020 roku w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie Gminy Rakszawa, po czym odczytał jej treść, a następnie uznał 

punkt dwunasty porządku obrad za wyczerpany. 

 

Ad. 13 

 

Przewodniczący Rady Gminy przeszedł do realizacji punktu trzynastego porządku obrad 

tj. podjęcia uchwały w sprawie utworzenia i prowadzenia Punktu Selektywnej Zbiórki Odpadów 

Komunalnych. Pan Przewodniczący o przybliżenie projektu tej uchwały poprosił Pana Wójta. 

Pan Wójt powiedział, iż w tej chwili taki punkt na terenie Gminy Rakszawa istnieje na 

podstawie przepisów już nieobowiązujących, wprowadzone są nowe zasady, punkt selektywnej 

zbiórki odpadów powoduje to, że mieszkańcy nie muszą wywozić odpadów 

wielkogabarytowych do odległych punktów, najbliższy taki punkt jest w Leżajsku, więc 

dodatkowo dochodzą koszty transportu, Gmina mając własny taki punkt jest w stanie 

ograniczyć koszty. Pan Wójt powiedział, iż Gmina będzie mogła pokusić się o świadczenie 

usług w tym zakresie. Punkt selektywnej zbiórki odpadów w myśl nowych przepisów musi 

spełniać określone wymagania, m. in. musi być zabezpieczony, ogrodzony, monitorowany,                  

z pomieszczeniem zadaszonym. Pan Wójt powiedział, iż w związku z utworzeniem PSZOK 

podejmowana jest uchwała o likwidacji targowiska, które znajduje się w tym samym miejscu, 

bo trudno handlować żywnością w miejscu, gdzie są składowane odpady, lepszym miejscem 

na tego typu działania jest utwardzony teren wokół Urzędu Gminy.  

Przewodniczący Rady Gminy podziękował Panu Wójtowi, po czym otworzył dyskusję                        

w temacie tej uchwały. 

Przewodniczący Komisji Gospodarczej powiedział, iż projekt tej uchwały został omówiony            

i pozytywnie zaopiniowany na ostatnim posiedzeniu Komisji. Pan Przewodniczący powiedział, 

iż niebawem na stronie internetowej Gminy i Energokomu maja się ukazać informacje, jak 

należy segregować śmieci, gdyż nie wszyscy mieszkańcy to wiedzą. 
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Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy radni chcą zabrać głos w temacie tej uchwały,                       

w związku z tym, że radni nie zabrali głosu zamknął dyskusję, a następnie poddał pod 

głosowanie uchwałę w sprawie utworzenia i prowadzenia Punktu Selektywnej Zbiórki Odpadów 

Komunalnych. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych, którzy głosowali 

„za” – 14  

„przeciw” – 0  

„wstrzymało się” – 0 

Przewodniczący Rady Gminy powiedział, iż  podjęta uchwała będzie miała Nr XVI/129/20 

Rady Gminy Rakszawa z dnia 21 lutego 2020 roku w sprawie utworzenia i prowadzenia Punktu 

Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych, po czym odczytał jej treść, a następnie uznał punkt 

trzynasty porządku obrad za wyczerpany. 

 

Ad. 14 

 

Przewodniczący Rady Gminy przeszedł do realizacji punktu czternastego porządku obrad 

tj. podjęcia w sprawie wymagań jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie 

zezwolenia w zakresie ochrony przed bezdomnymi zwierzętami, zezwolenia na prowadzenie schronisk 

dla bezdomnych zwierząt oraz grzebowisk i spalarni zwłok zwierzęcych i ich części na terenie Gminy 

Rakszawa. Pan Przewodniczący o przybliżenie projektu tej uchwały poprosił Pana Wójta. 

Pan Wójt powiedział, iż temat ten jest już znany, ta uchwała powinna być podjęta kilka lat temu, zgodnie 

z przepisami taka uchwała musi być podjęta, gdyż wymogi muszą być określone przez Radę, kwestią 

pozostaje to, jak później ta uchwała jest realizowana przez organ wykonawczy, ale organ wykonawczy 

kontroluje Rada Gminy. Pan Wójt poprosił o podjęcie tej uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy podziękował Panu Wójtowi, po czym otworzył dyskusję                           

w temacie tej uchwały. 

Przewodniczący Komisji Gospodarczej powiedział, iż projekt tej uchwały został omówiony            

i pozytywnie zaopiniowany na ostatnim posiedzeniu Komisji.  

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy radni chcą zabrać głos w temacie tej uchwały,                      

w związku z tym, że radni nie zabrali głosu zamknął dyskusję, a następnie poddał pod 

głosowanie uchwałę w sprawie wymagań jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się                       

o uzyskanie zezwolenia w zakresie ochrony przed bezdomnymi zwierzętami, zezwolenia na 

prowadzenie schronisk dla bezdomnych zwierząt oraz grzebowisk i spalarni zwłok zwierzęcych i ich 

części na terenie Gminy Rakszawa. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych, którzy głosowali 

„za” – 14  

„przeciw” – 0  

„wstrzymało się” – 0 

Przewodniczący Rady Gminy powiedział, iż  podjęta uchwała będzie miała Nr XVI/130/20 

Rady Gminy Rakszawa z dnia 21 lutego 2020 roku w sprawie wymagań jakie powinien spełniać 

przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia w zakresie ochrony przed bezdomnymi 

zwierzętami, zezwolenia na prowadzenie schronisk dla bezdomnych zwierząt oraz grzebowisk i spalarni 

zwłok zwierzęcych i ich części na terenie Gminy Rakszawa, po czym odczytał jej treść, a następnie 

uznał punkt czternasty porządku obrad za wyczerpany. 

 

Ad. 15 

 

Przewodniczący Rady Gminy przeszedł do realizacji punktu piętnastego porządku obrad 

tj. podjęcia uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Rakszawa na rok 2020. Pan 

Przewodniczący o przybliżenie projektu tej uchwały poprosił Pana Wójta. 
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Pan Wójt powiedział, iż trok 2019 oparty był o dynamikę budżetową, rok 2020 również ma być taki, 

dodał iż ta zasada będzie towarzyszyła przez następne lata, zmiana budżetu polega na tym, że pożycza 

się środki z jednej inwestycji na drugą, żeby można było ja rozpocząć i nie czekać, aż pojawią się środki. 

W tej chwili środki pożyczane są realizacji budowy drogi, która ze względu na warunki pogodowe                       

w tej chwili nie jest realizowana, prawdopodobnie za miesiąc środki te będą znów wprowadzane na to 

zadanie, ale żeby nie tracić czasu i mieć możliwość pozyskania środków zewnętrznych środki te 

przenosi się chwilowo na dwie nowe inwestycje, jedna to budowa obiektu rekreacyjnego w Rakszawie 

Basakówka na nowo nabytej działce, żeby móc zawrzeć umowę z projektantem potrzebne są na to 

środki, drugim obiektem jest budowa obiektu rekreacyjnego w Węgliskach, ten obiekt jest                                      

z zastrzeżeniem, że będą na to środki zewnętrzne. Pan Wójt poprosił o podjęcie tej uchwały.  

Przewodniczący Rady Gminy podziękował Panu Wójtowi, po czym otworzył dyskusję                           

w temacie tej uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej powiedziała, iż projekt tej uchwały został omówiony            

i pozytywnie zaopiniowany na ostatnim posiedzeniu Komisji.  

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy radni chcą zabrać głos w temacie tej uchwały,                      

w związku z tym, że radni nie zabrali głosu zamknął dyskusję, a następnie poddał pod 

głosowanie uchwałę w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Rakszawa na rok 2020. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych, którzy głosowali 

„za” – 14  

„przeciw” – 0  

„wstrzymało się” – 0 

Przewodniczący Rady Gminy powiedział, iż  podjęta uchwała będzie miała Nr XVI/131/20 

Rady Gminy Rakszawa z dnia 21 lutego 2020 roku w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie 

Gminy Rakszawa na rok 2020, po czym odczytał jej treść, a następnie uznał punkt piętnasty 

porządku obrad za wyczerpany. 

 

Ad. 16 

 

Przewodniczący Rady Gminy przeszedł do realizacji punktu szesnastego porządku obrad 

tj. podjęcia uchwały w sprawie likwidacji targowiska gminnego w miejscowości Rakszawa. Pan 

Przewodniczący o przybliżenie projektu tej uchwały poprosił Pana Wójta. 

Pan Wójt powiedział, iż teren na którym na dzień dzisiejszy odbywa się targowisko jest terenem 

nieprzystosowanym do tego typu działalności, trudno doszukiwać się tu jakichkolwiek cech 

targowiska, warunki sanitarne, lokalowe, koszty utrzymania np. pracownik, który musi tam być 

w sobotę, koszty te wynoszą kilka tysięcy złotych miesięcznie, niemniej jednak najważniejszą 

kwestią jest to, że w tym miejscu ma funkcjonować, a nawet już funkcjonuje punkt selektywnej 

zbiórki odpadów, co nie jest zgodne z przepisami, żeby móc tam prowadzić handel żywnością, 

dlatego też należy podjąć uchwałę o likwidacji targowiska w tym miejscu, w którym jest 

obecnie.  

Przewodniczący Rady Gminy podziękował Panu Wójtowi, po czym otworzył dyskusję                           

w temacie tej uchwały. 

Przewodniczący Komisji Gospodarczej powiedział, iż projekt tej uchwały został omówiony            

i pozytywnie zaopiniowany na ostatnim posiedzeniu Komisji.  

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy radni chcą zabrać głos w temacie tej uchwały,                     

w związku z tym, że radni nie zabrali głosu zamknął dyskusję, a następnie poddał pod 

głosowanie uchwałę w sprawie likwidacji targowiska gminnego w miejscowości Rakszawa. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych, którzy głosowali 

„za” – 14  

„przeciw” – 0  
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„wstrzymało się” – 0 

Przewodniczący Rady Gminy powiedział, iż  podjęta uchwała będzie miała Nr XVI/132/20 

Rady Gminy Rakszawa z dnia 21 lutego 2020 roku w sprawie likwidacji targowiska gminnego 

w miejscowości Rakszawa, po czym odczytał jej treść, a następnie uznał punkt szesnasty 

porządku obrad za wyczerpany. 

 

Ad. 17 

 

Przewodniczący Rady Gminy przeszedł do realizacji punktu siedemnastego porządku obrad 

tj. podjęcia uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego czteroletniego 

Technikum wchodzącego w skład Zespołu Szkół Tekstylno – Gospodarczych im. Bolesława 

Żardeckiego w Rakszawie w pięcioletnie Technikum wchodzące w skład Zespołu Szkół 

Tekstylno – Gospodarczych im. Bolesława Żardeckiego w Rakszawie. Pan Przewodniczący                 

o przybliżenie projektu tej uchwały poprosił Pana Wójta. 

Pan Wójt oddał głos Pani J. Wiśniowska – Dyrektorowi Zespołu Ekonomiczno                                  

– Administracyjnego Szkół i Przedszkola w Rakszawie. 

Pani J. Wiśniowska powiedziała, iż w związku z rozpoczęciem procedury likwidacji 

Technikum i Zasadniczej Szkoły Zawodowej wchodzących w skład Zespołu Szkół Tekstylno 

– Gospodarczych, do organu nadzoru, do legalizacji zostały przesłane podjęte na ostatniej sesji 

uchwały, po konsultacjach z organem nadzoru koniecznym jest podjęcie uchwały dotyczącej 

przekształcenia dotychczasowego czteroletniego Technikum w pięcioletnie Technikum                       

i uchwały dotyczącej przekształcenia dotychczasowej Zasadniczej Szkoły Zawodowej                              

w Szkołę Branżową I Stopnia, co jest uregulowane przepisami prawa. 

Przewodniczący Rady Gminy podziękował J. Wiśniowska, po czym otworzył dyskusję                           

w temacie tej uchwały. 

Przewodniczący Komisji Społecznej powiedział, iż projekty tej i kolejnej uchwały zostały 

omówione i pozytywnie zaopiniowany na ostatnim posiedzeniu Komisji.  

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy radni chcą zabrać głos w temacie tej uchwały,                     

w związku z tym, że radni nie zabrali głosu zamknął dyskusję, a następnie poddał pod 

głosowanie uchwałę w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego czteroletniego 

Technikum wchodzącego w skład Zespołu Szkół Tekstylno – Gospodarczych im. Bolesława 

Żardeckiego w Rakszawie w pięcioletnie Technikum wchodzące w skład Zespołu Szkół 

Tekstylno – Gospodarczych im. Bolesława Żardeckiego w Rakszawie. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych, którzy głosowali 

„za” – 14  

„przeciw” – 0  

„wstrzymało się” – 0 

Przewodniczący Rady Gminy powiedział, iż  podjęta uchwała będzie miała Nr XVI/133/20 

Rady Gminy Rakszawa z dnia 21 lutego 2020 roku w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowego czteroletniego Technikum wchodzącego w skład Zespołu Szkół Tekstylno            

– Gospodarczych im. Bolesława Żardeckiego w Rakszawie w pięcioletnie Technikum 

wchodzące w skład Zespołu Szkół Tekstylno – Gospodarczych im. Bolesława Żardeckiego              

w Rakszawie, po czym odczytał jej treść, a następnie uznał punkt siedemnasty porządku obrad 

za wyczerpany.  

 

Ad. 18 

 

Przewodniczący Rady Gminy przeszedł do realizacji punktu osiemnastego porządku obrad                  

tj. podjęcia uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Zasadniczej 

Szkoły Zawodowej wchodzącej w skład Zespołu Szkół Tekstylno – Gospodarczych im. 
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Bolesława Żardeckiego w Rakszawie w Szkołę Branżową I Stopnia wchodzącą w skład 

Zespołu Szkół Tekstylno – Gospodarczych im. Bolesława Żardeckiego w Rakszawie. Pan 

Przewodniczący o przybliżenie projektu tej uchwały poprosił Panią J. Wiśniowska. 

Pani J. Wiśniowska powiedziała, iż w przypadku Zasadniczej Szkoły Zawodowej jest taka sama 

sytuacja, jak w przypadku Technikum. 

Przewodniczący Rady Gminy powiedział, iż jak już wcześniej wspomniał Przewodniczący 

Komisji Społecznej projekt tej uchwały został pozytywnie zaopiniowany na ostatnim 

posiedzeniu Komisji. Pan Przewodniczący zapytał, czy radni chcą zabrać głos w temacie tej 

uchwały, w związku z tym, że radni nie zabrali głosu zamknął dyskusję, a następnie poddał pod 

głosowanie uchwałę w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Zasadniczej 

Szkoły Zawodowej wchodzącej w skład Zespołu Szkół Tekstylno – Gospodarczych im. 

Bolesława Żardeckiego w Rakszawie w Szkołę Branżową I Stopnia wchodzącą w skład 

Zespołu Szkół Tekstylno – Gospodarczych im. Bolesława Żardeckiego w Rakszawie. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych, którzy głosowali 

„za” – 14  

„przeciw” – 0  

„wstrzymało się” – 0 

Przewodniczący Rady Gminy powiedział, iż  podjęta uchwała będzie miała Nr XVI/134/20 

Rady Gminy Rakszawa z dnia 21 lutego 2020 roku w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowej Zasadniczej Szkoły Zawodowej wchodzącej w skład Zespołu Szkół Tekstylno 

– Gospodarczych im. Bolesława Żardeckiego w Rakszawie w Szkołę Branżową I Stopnia 

wchodzącą w skład Zespołu Szkół Tekstylno – Gospodarczych im. Bolesława Żardeckiego w 

Rakszawie, po czym odczytał jej treść, a następnie uznał punkt osiemnasty porządku obrad za 

wyczerpany.  

 

Ad. 19 

 

Przewodniczący Rady Gminy przeszedł do realizacji punktu dziewiętnastego porządku obrad                  

tj. wnioski i zapytania radnych. 

Pan Wójt zaproponował, aby radni, czy sołtysi nie czekali na sesje, bądź komisje, tylko za 

pomocą poczty elektronicznej wcześniej przesyłali zapytania, zgłoszenia, informacje, czy 

interwencje, daje to możliwość zrobienia zbiorczej informacji. 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy ktoś chce jeszcze zabrać głos, w związku z tym, że 

nikt z zebranych nie zabrał głosu zamknął dyskusję, a następnie uznał punkt dziewiętnasty 

porządku obrad za wyczerpany. 

 

Ad. 20 

 

Przewodniczący Rady Gminy przeszedł do realizacji punktu dwudziestego porządku obrad                  

tj. sprawy różne. 

Pan Wójt wracając do swojej wcześniejszej wypowiedzi poprosił o przesyłanie informacji 

według zakresów, czyli jeżeli chodzi i inwestycje, czy sprawy gospodarcze to do Kierownika 

Referatu, natomiast jeżeli chodzi o sprawy ogólne i administracyjne to do Pani Sekretarz. Pan 

Wójt poinformował zebranych, że odbyło się spotkanie przedstawicieli samorządów                                 

z Marszałkiem Województwa Podkarpackiego na temat tunelu lub wiaduktu kolejowego                       

w Łańcucie, wszyscy chcą, aby samorządy zaangażowały się w to przedsięwzięcie szczególnie 

finansowo, wójtowie dostali informację, że samorząd województwa na tę inwestycję ma 

zabezpieczone 36.000.000,00 zł, 2.000.000,00 zł dołożą gminy, a inwestycja ma kosztować 

36.000.000,00 – 38.000.000,00 zł. na spotkaniu okazało się, że nie ma jeszcze koncepcji, nie 

wiadomo też ile to będzie kosztować, dlatego też Pan Wójt, jako Wójt Gminy Rakszawa 

porozumienia nie podpisał, gdyż nie chce podpisywać czegoś, czego nie wie. Przetargu jeszcze 
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nie było, a już trzeba było zadeklarować, że wszystkie koszty między kwotą zabezpieczoną,                 

a kwotą wynikającą z przetargu pokryją samorządy. Pan Wójt powiedział, iż zarówno na terenie 

Powiatu, jak i na terenie Gminy pojawiły się dziwne pogłoski, w związku z czym poinformował 

zebranych, iż dyskusje na temat tunelu trwają, natomiast na temat obwodnicy nie trwają, trzeba 

rozstrzygnąć koncepcję, czy docelowo będzie to tunel, czy wiadukt, na chwilę obecną jeszcze 

nie wiadomo, gdyż są problemy ze skomunikowaniem terenów wokół kolei, gdyż nie można 

zamknąć dojazdów. Pan Wójt powiedział, iż samorządy zadeklarowały pomoc wstępnie były 

rozmowy, że gminy takie jak Rakszawa, czy Żołynia mogą dołożyć 200.000,00 zł, nie 

2.000.000,00 jak padało w różnych informacjach, gminy będą wspierać działania na zasadach 

partnerskich. Pan Wójt powiedział, iż na bieżąco będzie informował o rozwoju sytuacji, gdyż 

Rakszawa „trochę żyje plotkami”, poinformował zebranych, że Rakszawa nie blokuje tunelu, 

nie będzie protestować przeciwko tunelowi, a takie głosy było słychać, Rakszawa będzie 

wspierać tę inicjatywę, niemniej jednak chce konkretnie wiedzieć w jakiej formie i ile będzie 

to Gminę kosztować, a także konkretnie którą koncepcję Gmina będzie wspierać. Pan Wójt 

powiedział, iż w najbliższym czasie ma być jeszcze jedno spotkanie w Urzędzie 

Marszałkowskim, dodał iż wprawdzie poszła informacja, że Gmina Rakszawa odmówiła 

podpisania porozumienia, niemniej jednak myśli, że Jego argumenty przekonują wszystkich, 

dlaczego Pan Wójt tego porozumienia nie podpisał.  

Pan J. Panek zapytał, czy uchwała dotycząca warunków, jakie powinien spełniać przedsiębiorca 

prowadzący grzebowisko, bądź spalarnię zwłok zwierzęcych, jest uchwałą taką, która pomoże 

w działaniu, czy może wynika z tego, że ktoś zamierza rozpocząć taką działalność na terenie 

Gminy. Stworzenie na terenie Gminy spalarni zwłok, jest bardzo nieprzyjemną informacją, 

która może być kolejną niepotrzebną plotką. 

Pan Wójt powiedział, iż żadne nowe działalności związane z tą uchwałą się nie pojawiają, nie 

ma żadnych nowych inwestycji w tym zakresie, ta uchwała musi być podjęta, żeby m. in. dać 

możliwość zabezpieczenia Gminy przed wybudowaniem takiej spalarni, gdyż mając w ręku 

wszystkie akty prawne można nie wydawać zgody, dodał iż do tej pory nigdy nie pojawił się 

pomysł utworzenia na terenie Gminy takiej spalarni. 

Przewodniczący Komisji Społecznej powiedział, iż jak już wiadomo od 1 kwietnia do 31 

października odpady będą odbierane co dwa tygodnie, zapytał czy nasza Spółka odbierająca 

śmieci od mieszkańców jest w stanie podołać temu zadaniu. Pan Przewodniczący powiedział, 

iż dotychczasowy system odbioru raz w miesiącu był wystarczający. 

Pan Wójt powiedział, iż częstotliwość odbioru odpadów jest narzucona ustawą, a w kwestii 

odbioru odpadów na danym terenie samorządy powinny mieć więcej do powiedzenia, takie 

same zasady obowiązują w dużych miastach, jak i w małych gminach wiejskich.  Pan Wójt na 

pytanie czy Spółka poradzi sobie z odbiorem odpadów co dwa tygodnie odpowiedział „musi 

dać radę, bo inaczej pójdą ceny do góry”, ze strony Prezesa Spółki nie słyszał, że „nie dadzą 

rady”. 

Przewodniczący Rady Gminy zaprosił wszystkich mieszkańców, wszystkich sympatyków                     

i miłośników piłki siatkowej na XXX Memoriał Piłki Siatkowej im. Józefa Gondeli, 

szczegółowe in formacje są na plakatach i stronach internetowych, dodał iż dodatkową atrakcją 

będzie możliwość zobaczenia „Muzeum Siatkarskiego – Siatkarska Bajka”, organizatorzy 

przewidują liczne atrakcje. 

Pan Wójt w uzupełnieniu powiedział, iż jest to „nie lada atrakcja” dlatego też poprosił 

wszystkich radnych, wszystkich którzy słuchają dzisiejszej sesji o rozpowszechnienie tej 

informacji, zachęcił wszystkich do odwiedzenia muzeum piłki siatkowej, dodał iż na turnieju 

m. in. mają się pojawić sławy siatkówki, którzy reprezentowali kraj na Olimpiadzie. Pan Wójt 

powiedział, że uczniowie naszych szkół podstawowych będą mieli możliwość zobaczenia 

muzeum, gdyż będą przywiezieni do ZSTG specjalnie podstawionym autobusem.   

Pan J. Panek powiedział, iż na terenie naszej Gminy mieszka jeden z „najwspanialszych 

polskich siatkarzy”. 
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Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy ktoś chce jeszcze zabrać głos, w związku z tym, że 

nikt z zebranych nie zabrał głosu zamknął dyskusję, a następnie uznał punkt dwudziesty 

porządku obrad za wyczerpany. 

 

Ad. 21 

 

W związku z wyczerpaniem wszystkich punktów porządku obrad Przewodniczący Rady 

Gminy zamknął XVI sesję Rady Gminy. Obrady trwały od godz. 1100 do godz. 1220.   

 

 

Protokołowała: Teresa Nowicka   

Zatwierdził: 

 

 

 

 

 

 


